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MĚSTSKÁ ČÁST PRAHA 20 

ZÁPIS 

ZASTUPITELSTVO MĚSTSKÉ ČÁSTI PRAHA 20 

jednání č. ZMC/2 

konané dne 10.11.2022 

 

Přítomni: Mgr. Beneda Jiří (od 17:09 hod. do 18:15 hod.), Mgr. Beránek Josef, MVDr. 

Bonková Klára (do 19:15 hod.), Ciboch Pavel, PhDr. Foglarová Zuzana (do 19:57 hod.), 

Hájková Jana, BBA, Ing. Janáčková Alexandra, Ing. Jukl Jindřich, Bc. Kočí Jaroslav, Mgr. 

Lodrová Kateřina, Mgr. Měšťan Petr, Moravcová Markulinec Hana, Mucha Zbyněk, Mgr. 

Růžička Petr, DiS., MBA, Stára Richard, Mgr. Stýblo Ladislav, Bc. Šebek Jiří, Mgr. 

Štěpánková Hana, prof. ak.mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D., Ing. Wágner Pavel (do 20:15 hod.), 

Ing. Žídek Ondřej 

 

Omluveni: Češpivo Jakub, Češpivová Daria, Ing. Herian Milan, Mgr. Štrobová Alena 

 

Přítomni za ÚMČ Praha 20: 

JUDr. Barbora Lukšová Frantová – tajemník ÚMČ Praha 20 

vedoucí odborů (Mgr. Věra Bidlová, Ing. Richard Měšťan, Ing. Zdeněk Vavruška, Bc. Koutná 

Lucie), za odbor informatiky Ing. Koutný Jiří a Krušina David, za odbor kanceláře úřadu 

Prchalová Miluše a Jandová Andrea 

1.  Zahájení 

Starosta, pan Mgr. Petr Měšťan přivítal všechny přítomné na druhém zasedání Zastupitelstva 

MČ Praha 20, které zahájil v 17:04 hodin v obřadní síni Chvalského zámku. Pan starosta 

upozornil, že z jednání je pořizován audiovizuální záznam.  

Pan starosta v souladu s § 50, odst. 2., odst. 3 a odst. 4., zákona o hlavním městě Praze vyzval 

pana Zbyňka Muchu ke složení slibu člena ZMČ Praha 20, a to z důvodu jeho omluvy z 

ustavujícího ZMČ. Pan starosta předal slovo tajemnici úřadu, paní JUDr. B. Lukšové Frantové. 

Upozornila, že odmítnutí složení slibu či složení slibu s výhradou má za následek okamžitý 

zánik mandátu zastupitele (§55, odst. 2., písm. a) zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do 

zastupitelstev obcí a o změně některých zákonů, v platném znění).  

Slib složí pan Z. Mucha do rukou předsedajícího zasedání zastupitelstva, pana Mgr. Petra 

Měšťana a pronese slovo "slibuji". Složení slibu stvrdí svým podpisem do přiloženého 

dokumentu. 

Pan Zbyněk Mucha, po přečtení textu slibu tajemníkem ÚMČ, složil slib do rukou pana 

starosty.  

 

Pan starosta pokračoval v zahájení a konstatoval, že zastupitelstvo bylo svoláno řádně ve 

smyslu zákona č.  131/2000 Sb. o hl. m. Praze. Informace o konání ZMČ byla zveřejněna 

obvyklým způsobem a včas. Podle prezenční listiny bylo přítomno 20 zvolených členů 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů v souladu s Nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) č. 2016/679 (GDPR) 

a další platnou právní úpravou. 

 

2 

 

zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluveni jsou paní Daria Češpivová a 

Mgr. Alena Štrobová, pan Ing. Milan Herian a Jakub Češpivo. Materiály obdrželi zastupitelé 

v elektronické podobě. Zapisovatelkou je paní Andrea Jandová. Starosta určil za ověřovatele 

zápisu 2 členy zastupitelstva – pana Ing. Jindřicha Jukla a pana Mgr. Petra Růžičku, DiS. MBA.  

Návrhový výbor je přítomen k plnění své funkce. 

Na úvod pan starosta připomněl lídrům volebních stran žádost o zaslání návrhu členů do komisí 

RMČ Praha 20, a to do 14.11.2022. Dále informoval, že RMČ Praha 20 na svém jednání dne 

2.11.2022 schválila vyhlášení zadávacího řízení na podlimitní veřejnou zakázku na stavební 

práce "Tělocvična v ulici Jívanská“.  

Tajemnice úřadu informovala, že se na městskou část obrátila Národní centrála proti 

organizovanému zločinu SKPV (Služba kriminální policie a vyšetřování), Odbor korupce, 

vyžádala si poskytnutí součinnosti a informace týkající se projektu Bytové domy – Rezidence 

Čertousy, konkrétně zaslání příloh k projednání bodu na ZMČ a zaslání všech smluv o 

spolupráci s developery na území MČ Praha 20, a to od. r. 2019 do současnosti. 

 

V 17:09 hodin přišel na zasedání zastupitel, pan Mgr. Jiří Beneda. 

 

Pan starosta v souladu s § 50, odst. 2., odst. 3 a odst. 4., zákona o hlavním městě Praze vyzval 

pana Mgr. Jiřího Benedu ke složení slibu člena ZMČ Praha 20, a to z důvodu jeho omluvy 

z ustavujícího zasedání ZMČ.  

Pan starosta předal slovo tajemnici úřadu, paní JUDr. B. Lukšové Frantové. Upozornila, že 

odmítnutí složení slibu či složení slibu s výhradou má za následek okamžitý zánik mandátu 

zastupitele (§55, odst. 2., písm. a) zákona č. 491/2001 Sb., o volbách do zastupitelstev obcí a o 

změně některých zákonů, v platném znění).  

Slib složí pan Mgr. J. Beneda do rukou předsedajícího zasedání zastupitelstva, pana Mgr. Petra 

Měšťana a pronese slovo "slibuji". Složení slibu stvrdí svým podpisem do přiloženého 

dokumentu. 

Pan Mgr. Jiří Beneda, po přečtení textu slibu tajemníkem ÚMČ, složil slib do rukou pana 

starosty.  

 

2. Schválení programu 

Pan starosta předložil návrh programu tak, jak byl zveřejněn a požádal přítomné zastupitele o 

další návrhy k doplnění nebo změnu programu. 

Mgr. P. Růžička navrhl doplnění následujících bodů: 

1. Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů 

2. Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

3. Návrh na změnu formy hlasování členů RMČ, tj. zavedení jmenného hlasování radních, bez 

výjimky. 

 

J. Hájková, BBA navrhla zařadit návrh „Poptávkové řízení na zařízení na sledování a 

vyhodnocování kvality ovzduší“ a zařadit ho před projednávání bodu 3.01 

 

Bc. J. Šebek navrhl zrušení zasedání ZMČ ohledně stažení žaloby MČ z důvodu, že není 

přesvědčen, že by noví členové ZMČ byli dostatečně seznámeni se žalobou. 

 

Mgr. J. Beránek podporuje návrh pana Bc. J. Šebka 

TP: Ing.- J. Jukl požádal o 5minutovou přestávku. 
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Přestávka 17:14 – 17:20 hod. 

Ing. Jukl navrhl, aby bod „Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů“ byl zařazen do 

programu, a to za bod 3. Doprava a „Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20“ za bod Dotazy 

a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů. 

 

J. Hájková navrhla, aby „Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů“ byly zařazeny 

hned na začátek ještě před začátkem projednávání bodu doprava, aby občané, kteří nechtějí 

vystoupit k bodu Doprava, nemuseli být součástí projednávání celého zastupitelstva. 

 

H. M. Moravcová reagovala na návrh paní J. Hájkové a navrhla, aby „Dotazy a interpelace z 

řad veřejnosti nezastupitelů“ byly zařazeny na 18:00 hod. tak jak to bývá zvykem. 

 

Další návrhy nebyly předloženy a pan starosta uzavřel rozpravu k programu a zrekapituloval 

předložené návrhy k doplnění programu zasedání, a to v opačném pořadí něž jak byly 

předloženy. 

1) Poslední předložený návrh paní H. M. Moravcové, aby „Dotazy a interpelace z řad 

veřejnosti nezastupitelů“ byly zařazeny na 18:00 hod. 

2) Návrh pana Ing. J. Jukla zařadit bod „Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů“ 

jako bod 4.01.  a „Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20“ jako bod 5.01. 

3) Návrh pana Bc. J. Šebka na zrušení dnešního zasedání. 

4) J. Hájková navrhla zařadit bod „Poptávkové řízení na zařízení na sledování a 

vyhodnocování kvality ovzduší“ 

5) Mgr. P. Růžička, DiS. MBA navrhl zařadit bod „Návrh na změnu formy hlasování členů 

RMČ, tj. zavedení jmenného hlasování radních, bez výjimky“. Dále návrh na zařazení bodu 

„Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20“ a bodu „Dotazy a interpelace z řad veřejnosti 

nezastupitelů“. 

 

Technická poznámka: Ing. P. Wágner za návrhový výbor upozornil, že zasedání zastupitelstva, 

které již bylo zahájeno, nemůže být již zrušeno. Zeptal se proto navrhovatele pan Bc. J. Šebka, 

jestli upraví svůj návrh, a to na ukončení nebo přerušení zasedání. Bc. J. Šebek ponechal 

rozhodnutí na Návrhovém výboru. Upravil svůj návrh, aby bylo hlasováno o přerušení zasedání. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu paní H. M. Moravcové, aby „Dotazy a interpelace z řad 

veřejnosti nezastupitelů“ byly zařazeny na 18:00 hod.: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 
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 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 20 (80%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh byl přijat. 

 

Pan starosta nechal hlasovat o návrhu pana Bc. J. Šebka o přerušení dnešního zasedání ZMČ: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Proti 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Proti 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Proti 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Proti 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Proti 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Proti 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Proti 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Proti 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Proti 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Proti 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Proti 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 7 (28%)  Proti: 11 (44%)  Zdrželo se: 3 (12%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh nebyl přijat. 

 

Hlasování o návrhu paní J. Hájkové, BBA o zařazení bodu „Poptávkové řízení na zařízení na 

sledování a vyhodnocování kvality ovzduší“: 
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 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Zdržel se 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Zdržel se 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Proti 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 7 (28%)  Proti: 1 (4%)  Zdrželo se: 13 (52%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh nebyl přijat. 

 

Hlasování o návrhu pana Mgr. P. Růžičky o zařazení bodu „Návrh na změnu formy hlasování 

členů RMČ, tj. zavedení jmenného hlasování radních, bez výjimky“: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Proti 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Proti 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Proti 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Proti 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Proti 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Proti 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Proti 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Zdržel se 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Proti 
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 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Proti 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Zdržel se 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Proti 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Proti 

______________________________________________________________________ 

Pro: 6 (24%)  Proti: 11 (44%)  Zdrželo se: 4 (16%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh nebyl přijat. 

Hlasování o návrhu Ing. J. Jukla, aby „Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20“ byly 

zařazeny jako bod 5.01: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Zdržel se 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 19 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 2 (8%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

Návrh byl přijat. 

 

Pan starosta zrekapituloval schválené návrhy a přečetl návrh programu zasedání s doplněním: 

1. Zahájení 

2. Schválení programu 

3.01 Dopravní situace v Horních Počernicích v souvislosti s výstavbou Pražského okruhu – 

zpětvzetí žaloby 

4.01 Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů v 18:00 hodin 
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5 01 Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

6. Závěr 

a nechal hlasovat o schválení programu zasedání jako celku: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Pro 

 Mgr. Beránek Josef SPP Zdržel se 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Zdržel se 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 15 (60%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 6 (24%)  Nehlasovalo: 0 (0%) 

 

Pro takto navržený program hlasovalo 15 přítomných členů ZMČ Praha 20, nikdo nebyl proti 

a 6 přítomných členů ZMČ Praha 20 se zdrželo hlasování. Program zasedání byl schválen. 

 

Program jednání: 

Pořadí Věc 
Kód 

kontroly 

Číslo 

materiálu 

 

 

 

1 

 

Zahájení 

Schválení programu 

Dopravní situace v Horních Počernicích v souvislosti s 

výstavbou Pražského okruhu - zpětvzetí žaloby 

 

1. 

2. 

3.01 

 

 

 

BJ/0564/2022 

          Dotazy a interpelace z řad veřejnosti nezastupitelů v      4.01  

          18:00 hodin 

          Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20                                 5.01 

          Závěr                                                                                           6. 
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3.01 Dopravní situace v Horních Počernicích v souvislosti s výstavbou Pražského okruhu 

- zpětvzetí žaloby 

Materiál předložil Mgr. Petr Měšťan, starosta 

 

Pan starosta přednesl důvody předkladu tohoto bodu. Přečetl dopis od ministra dopravy pana 

Martina Kupky. 

 

Diskuse: R. Stára, H. M. Moravcová 

 

18:00 hodin Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 

 

Pan Hampl předložil následující podněty: 

Aby videozáznam ze zasedání ZMČ byl pořizován nejen z reproduktorů, ale také z mikrofonů, 

aby bylo dobře rozumět.   

Vytvoření indexu k videozáznamu pro lepší dohledání projednávaného bodu. 

Pan starosta poděkoval za podněty. 

 

Z důvodu větší bezpečnosti na křižovatce ul. Božanovská X ul. Náchodská směrem z Prahy 

doprava u restaurace Na Růžku požádal o přidání např. blikače světel na přechod pro chodce.   

Na stejné komunikaci k druhému přechodu pro chodce u ul. Mezilesí instalovat zrcadlo, protože 

není zde vidět do protisměru (když se tvoří kolona od Náchodské směrem ke hřišti není zde 

vidět mezi auty) 

Pan starosta odpověděl, že předá podnět správci komunikací, kterým je TSK hl. m. Prahy. 

 

Pan Novotný se zeptal pana starosty, jestli má nějaký vzkaz pro rodiče dětí, které mají umístěné 

v dětské skupině Kostička, kam mají své děti umístit, když jsou, mateřské školy v Horních 

Počernicích plné. V měsíci únoru končí nájemní smlouva ve stávajícím objektu, který Kostička 

užívá. 

Pan starosta odpověděl. Na dotaz reagoval prof. ak. maL. Mgr. M. Velíšek,Ph.D. a pan R. Stára. 

 

Nikdo z občanů nebyl přihlášen s dotazem, proto pan starosta ukončil tento bod a pokračovalo 

projednávání bodu 3.01. 

 
Diskuse k bodu 3.01: Mgr. J. Beneda,  

 

V 18:15 hod. odešel ze zasedání zastupitel Mgr. Jiří Beneda. 

 

Z. Mucha, Mgr. P. Měšťan, Mgr. J. Beránek, J. Hájková, BBA, ředitel Závodu Praha ŘSD 

Ing. Tomáš Gross, Ph.D., Bc. J. Šebek, H. M. Moravcová 

Technická poznámka: Mgr. P. Růžička, DiS. MBA, Mgr. J. Beránek,  

H. M. Moravcová předložila návrh na ukončení diskuse. 

Pan starosta nechal o tomto návrhu hlasovat: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Proti 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 



 
Zápis je zveřejněn anonymizovaný z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 
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 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Proti 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Proti 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Zdržel se 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Zdržel se 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 12 (48%)  Proti: 6 (24%)  Zdrželo se: 2 (8%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Návrh na ukončení rozpravy nebyl přijat. 

 

Pokračovala diskuse k bodu 3.01: prof. ak.mal. Mgr. M. Velíšek, Ph.D., občan pan Hampl 

 

Příspěvek občana pana Hampla překročil řečnickou dobu 2 minuty (pozn. zapisovatelky 

stanoveno v článku 8. Jednacího řádu ZMČ Praha 20), proto nechal pan starosta na doporučení 

Návrhového výboru hlasovat o návrhu na prodloužení řečnické doby občana: 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nehlasoval 

 Mgr. Beránek Josef SPP Pro 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Pro 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Zdržel se 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Pro 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Pro 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Pro 

 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Pro 
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 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

__________________________________________________________________________ 

Pro: 19 (76%)  Proti: 0 (0%)  Zdrželo se: 1 (4%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Návrh byl přijat. 

 

Občan, pan Hampl pokračoval v diskusi. 

J. Hájková, BBA se zeptala, jestli může být do materiálu Zastupitelstva přidána odpověď 

ministra dopravy Ing. M. Kupky. Pan starosta odpověděl, že bude odpověď přílohou usnesení. 

Z. Mucha, Mgr. J. Beránek, Mgr. P. Měšťan, ředitel Závodu Praha ŘSD Ing. Tomáš Gross, 

Ph.D., R. Stára, Ing. P. Wágner  

V 19:15 hod. odešla ze zasedání zastupitelka MVDr. Klára Bonková. 

 

Diskuse k bodu 3.01: J. Hájková, BBA, vedoucí OŽPD Mgr. V. Bidlová, Mgr. P. Měšťan,  

Technická poznámka: R. Stára navrhl po skončení diskuse 5-ti minutovou přestávku. 

 

Diskuse: H. M. Moravcová, Bc. J. Šebek, prof. ak.mal. Mgr. M. Velíšek, Ph.D. 

 

Nikdo další nebyl do rozpravy přihlášen, pan starosta ukončil diskusi a vyhlásil na žádost 

místostarosty pana R. Stáry 5-ti minutovou přestávku. 

 

Přestávka 19:25 – 19:34 hod. 

 

Po ukončení přestávky nechal pan starosta hlasovat o předloženém návrhu usnesení a doplnil, 

že odpověď Ministra dopravy bude přílohou usnesení: 

 

 Mgr. Beneda Jiří SPP Nepřítomen 

 Mgr. Beránek Josef SPP Proti 

 MVDr. Bonková Klára Šance p. P. Nehlasoval 

 Ciboch Pavel ODS, TOP09 a NK Pro 

 Češpivo Jakub HOP, PRO a NEZ Omluven 

 Češpivová Daria HOP, PRO a NEZ Omluven 

 PhDr. Foglarová Zuzana ODS, TOP09 a NK Pro 

 Hájková Jana, BBA Místní pro HP Proti 

 Ing. Herian Milan SPP Omluven 

 Ing. Janáčková Alexandra Šance p. P. Pro 

 Ing. Jukl Jindřich ODS, TOP09 a NK Pro 

 Bc. Kočí Jaroslav Šance p. P. Pro 

 Mgr. Lodrová Kateřina ODS, TOP09 a NK Pro 

 Markulinec Moravcová Hana Šance p. P. Pro 

 Mucha Zbyněk  HOP, PRO a NEZ Zdržel se 

 Mgr. Růžička Petr, DiS., MBA HOP, PRO a NEZ Proti 

 Stára Richard  ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Stýblo Ladislav Počernice JINAK Pro 

 Bc. Šebek Jiří HOP, PRO a NEZ Zdržel se 
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 Mgr. Štěpánková Hana HOP, PRO a NEZ Proti 

 Mgr. Štrobová Alena HOP, PRO a NEZ Omluven 

 prof. ak. mal. Mgr. Velíšek Martin, Ph.D Počernice JINAK Pro 

 Ing. Wágner Pavel Šance p. P. Pro 

 Ing. Žídek Ondřej ODS, TOP09 a NK Pro 

 Mgr. Měšťan Petr  ODS, TOP09 a NK Pro 

___________________________________________________________________________ 

Pro: 13 (52%)  Proti: 4 (16%)  Zdrželo se: 2 (8%)  Nehlasovalo: 1 (4%) 

Usnesení bylo schváleno. 

 

Usnesení číslo: ZMC/2/1/0034/22 

Zastupitelstvo městské části Praha 20 

 

1) schvaluje 

zpětvzetí žaloby podané proti rozhodnutí Krajského úřadu Jihočeského kraje a 

rozhodnutí Úřadu městské části Praha 22 ve věci územního řízení o povolení záměru 

„Silniční okruh kolem Prahy, stavba 511 Běchovice - dálnice D1" v intencích Přílohy 

č. 1 – Stručné shrnutí možností MČ Praha 20 ve věci SOKP 511, a to včetně návrhu na 

zahájení incidenčního přezkumu Zásad územního rozvoje a Územního plánu hl. m. 

Prahy v části dotčené záměrem.  

Zodpovídá  

1. Mgr. Petr Měšťan, Starosta  

Termín: 30.11.2022     

 

2) schvaluje 

vypovězení plné moci udělené advokátovi Mgr. Jiřímu Vozákovi pro zastupování v 

předmětném řízení. 

3) ukládá 

OKÚ, aby vypracoval písemné zpětvzetí žaloby a podal je k Městskému soudu v Praze. 

Zodpovídá  

1. Odbor kancelář úřadu    

Termín: 30.11.2022     

 

4) ukládá 

starostovi, aby vypověděl plnou moc advokátovi Mgr. Jiřímu Vozákovi.  

Zodpovídá  

1. Mgr. Petr Měšťan, Starosta  

Termín: 30.11.2022     

 

 
5. 01 Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 
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Jana Hájková, BBA navázala na její návrh na zařazení bodu, který nebyl zařazen do programu 

zasedání, a to zajištění poptávkového řízení na zařízení, které by měřilo hluk a emise.  

Jaká je tedy strategie v tom, jakým způsobem si ovzduší bude městská část monitorovat? 

Pan starosta odpověděl, že do konce ledna 2023 by mělo být známo, jestli bude možno takové 

zařízení umístit v rámci kompenzačních opatření. 

 

Dále se zeptala, jestli uvolněný starosta a místostarosta by mohl poskytnout itinerář (rozvrh), 

kdy bude k zastižení na úřadě a kdy je možné je kontaktovat, aby se nestalo, že např. pana 

starostu budou kontaktovat v době, kdy vyučuje. 

Starosta na tento dotaz odmítl odpovědět. 

H. M. Moravcová odpověděla, že může kdykoliv kontaktovat prostřednictvím telefonu, emailu 

atd. 

 

Upozornila, že na webových stránkách úřadu je uveden kontakt na pevnou linku pouze u 

starosty, u obou místostarostů kontakt na pevnou linku není uveden a požádala o doplnění také 

mobilního telefonu. 

 

Zeptala se, proč pozvánka na zasedání ZMČ nebyla zveřejněna na FCB městské části. 

Starosta odpověděl. 

 

Mgr. Petr Růžička, DiS. MBA se v souvislosti s akcí „Milostivé léto“, která probíhá do konce 

listopadu zeptal H. M. Moravcové, jestli je na úřadě osoba, která tuto akci koordinuje, případně 

by pomohla s vyřízením? 

H. M. Moravcová odpověděla. 

 

Zeptal se prof. ak. mal. Mgr. M. Velíška, Ph.D., jestli MČ nějakým způsobem propaguje, nebo 

koordinuje balíčky okamžité pomoci Pražanům v nouzi, které schválilo minulé Zastupitelstvo 

hl. m. Prahy a bylo zasláno příspěvkovým organizacím, konkrétně základním školám. Týká se 

např. pomoci se zaplacením školních obědů, školného v mateřských školách, v družině atd.  

M. Velíšek reagoval a odpověděl pan starosta, který v té době měl školství ve své gesci. 

Doplnila paní H. M. Moravcová. 

 

Dále se zeptal v souvislosti se zřízením komisí RMČ, jestli je komise dopravy schována 

v komisi pro územní rozvoj a proč nemáme komisi dopravy samostatně? 

H. M. Moravcová vysvětlila. 

 

Vyjádřil se k nezařazení bodu do programu zasedání k návrhu na změnu formy hlasování členů 

RMČ, tj. zavedení jmenného hlasování radních, bez výjimky, a to konkrétně přečetl část I., bod 

2 Smlouvy o spolupráci. 

Starosta poděkoval za názor. 

 

V 19:57 hod. odešla ze zasedání zastupitelka PhDr. Zuzana Foglarová. 

 

Zbyněk Mucha se zeptal na: 

1) Aktuální stav s výstavbou MÚK Beranka, a to konkrétně na zachování lávky nebo realizace 

jiného přemostění cyklostezky do Klánovic tak, abychom tu po dvě stavební sezony nebyly bez 

spojení do Klánovic na této trase. 

Odpověděl starosta. Doplnila H. M. Moravcová. 
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2) Aktuální situaci ohledně vysokorychlostní tratě. 

Pan starosta odpověděl. 

Technická poznámka: Ing. J. Jukl připomněl, že v 1. pol. r. 2022 proběhlo ze strany investora 

veřejné představení VRT a stav se od té doby nezměnil. 

 

3) Aktuální stav studie „Horní Počernice – východ“, která byla prezentována na jaře r. 2022, 

dále jestli je zde nějaký posun a jestli je možné studii připomínkovat 

Ing. J. Jukl odpověděl. Pan starosta doplnil. 

 

4) Dopravní studii pro řešení dopravní situace v okolí škol (konkrétně ZŠ Ratibořická a FZŠ 

Chodovická), a to, jestli byla studie dotažena a s jakými výsledky a jak se dál bude řešit situace 

v okolí škol. Upozornil, že by měl zájem na dalším projednávání této studie. 

Pan starosta odpověděl. 

 

5) Upozornil na vybudovaný provizorní přechod k Albertu od ZŠ Ratibořická a navrhl, aby byl 

vybudován trvalý přechod od Alberta k ZŠ Ratibořická. 

Pan starosta poděkoval za podnět a nechá návrh prověřit. 

 

6) Upozornil na nefungující přisvětlené přechody pro chodce, konkrétně v ul. Ve Žlíbku 

Paní H. M. Moravcová odpověděla. Pan starosta odpověď doplnil. 

 

V 19:15 hod. se omluvil a odešel ze zasedání zastupitel Ing. Pavel Wágner. 

 

Mgr. Hana Štěpánková k podjezdu Bártlova upozornila na nedostačující osvětlení v podjezdu.  

Dále se zeptala, jestli existuje rozpis, kdy probíhá čištění komunikace od bahna. A požádala, 

aby byl posunut dřevěný podchod, který je už v udělané části podjezdu 

Starosta odpověděl a stav prověří. Pan R. Stára odpověděl a informoval o proběhlém kontrolním 

dni. Odpověď doplnila vedoucí OŽPD Mgr. V. Bidlová. 

 

J. Hájková, BBA se zeptala na základě, čeho se objevily piktogramy zakazující cyklisty a 

skateboardisty v parku Jizbická. 

Odpověděl radní, pan Bc. Jaroslav Kočí. Doplnil pan starosta. 

 

Mgr. Josef Beránek navázal na proběhlou diskusi k dopravě v souvislosti s výstavbou 

Pražského okruhu na rychlá, a ještě rychlejší opatření na snížení hluku a emisní zátěže. Navrhl, 

že jedno z nejrychlejších opatření by mohlo být regulování maximální povolené rychlosti na 

dálnici v katastru Horních Počernic. 

Radní pro dopravu, pan Richard Stára odpověděl. 

 

Mgr. Ladislav Stýblo požádal o stručnější předkládání dotazů a diskusí s tím, že řada věcí se dá 

řešit přímým dotazem na všechny členy Rady a některé věci je možno si sdělit také osobně. 

Ušetřilo by se tím spoustu času a poukázal na to, že poslední občan ZMČ odešel již před 10-ti 

minutami.  

 

Bc. Jiří Šebek se zeptal na aktuální stav s přípravou rozpočtu na r. 2023. 

Pan starosta odpověděl. 
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8. Závěr 

Ve 20:31 hod. pan starosta všem poděkoval za pozornost, za účast na zasedání ZMČ a zasedání 

ukončil. Zápis byl vyhotoven dne 29.11.2022. 

 

 

 

 

.................................................. ............................................................ 

Ing. Jindřich Jukl v. r.  

radní 

Mgr. Petr Růžička, DiS. MBA v. r. 

zastupitel 

 

 

 

………………………… 

Mgr. Petr Měšťan v. r. 

starosta 

  

  

Ověřovatelé: Ing. Jindřich Jukl, radní 

Mgr. Petr Růžička, DiS. MBA, zastupitel 

Zapsala : Andrea Jandová, asistentka OKÚ 

 


